



Core-Guard

Protective Guard for Your Precious

Marketed by:

Amport International (HK) Limited

Tel: (852) 2341 2388 Fax : (852) 2341 8904 E-Mail : info@amport-group.com

Description

Core-Guard is a new revolutionary technology product which is one of the best surface protective solute.

Core-Guard contributes the surface protection of most uneven surface or objects. When Core-Guard is applied onto the desired objects or parts an invisible film will be formed on the surface and prevent the permeation of air or water particles. Core-Guard can completely protect the objects or parts from being attacked by humidity and corrosion.

Product Features

- *Anti-ultra-violet*
- *Short drying period*
- *Water based*
- *No crack or peel off*
- *High viscosity*
- *Non-toxic, not contain Formaldehyde and Xylene*
- *Easy to apply*

Application

1. *Antique protection.*
2. *Valuable protection.*
3. *Leather protection.*
4. *Ferrous metals.*
5. *Non-ferrous metals.*

Processing Methods

1. *Remove all loose particles, dust, grease and other contaminants from substrate surface.*
2. *Apply the solute evenly onto substrate surface by spraying or brush.*
3. *Do not apply twice on same area to avoid damage of the preceding work.*

Product Data

- Appearance:** Clear
- Cure Time:** 15 minutes for preliminary, 2 hours for permanency
- Coating:** Thin layer will have the effect.
- Coverage:** 1kg for 6 M² under normal situation



護寶金剛

表面保護液

護寶金剛是高新技術產品，是現今面世最理想的表面保護液。

透明金剛最大貢獻是可以噴塗在古物古蹟表面，完全透明，不損外貌；但表面却複蓋一層難以察覺的薄膜，令空氣和水分子無法滲入，長遠而徹底起到保護作用。

產品特性：

- 抗紫外線、抗冷縮熱漲。
- 快速固化。
- 不含腐蝕性物質。
- 不變黃、不開裂、不剝落。
- 不含二甲苯、甲醛等毒素。
- 出色的黏固力。
- 極簡單而方便的施工方式。

適用範圍：

- 牆壁防污、防潮、防漏。
- 窗邊防漏。
- 木材防腐。
- 金屬防銹、防氧化。
- 石材防風化。

(如果你的古物古蹟屬於以上的材質，請即使用護寶金剛進行表面保護。)

使用方法： 以機械噴塗的方式施工，小面積可用機械噴筆施工。
(古物古蹟保護,請注意噴塗均勻度及無需重複施工)。
5 - 10 分鐘固化，每公斤護寶金剛可複蓋 5 平方米左右。

注意

:

- 1 請戴護眼罩施工
2. 遠離煙火